

## ABSTRAK

Judul ieu panalungtikan nya "**Pangaruh pangajaran Sub Topik Konsép subjék kewirausahaan di perusahaan Menengah Murid Ngalawan Pioneering Pangusaha Puragabaya**". Kewirausahaan nyaéta sumanget, sikep, kabiasaan, jeung pangabisa pikeun nanganan bisnis atawa aktivitas diarahkeun neangan, nyieun sarta ngalaksanakeun cara gawe, téknologi anyar jeung produk pikeun ngaronjatkeun efisiensi dina urutan nyadiakeun layanan sarta atanapi gain hadé. Tujuan pangajaran ieu ningkatkeun pangaweruh murid di gedong bisnis jeung nangtukeun extent pangabisa maranéhanana di diajar konsép kewirausahaan di SMA Puragabaya. Metodeu dipaké dina ieu panalungtikan nyaéta survéy. Sampel wilanganana 30 urang, nyaéta pelajar kewirausahaan di sakola. Analisis data anu digunakeun nya éta analisis verifikasi data ku ngitung skor rata kalayan bantuan IBM SPSS Statistik Vérsi 21,0. Recapitulation panalungtik hasilna skor rata-rata responden ngeunaan konsep learning kewirausahaan of 4,44 kalawan perséntase 89,6%, sedengkeun startups wirausaha siswa amounted ka 4,46% kalayan perséntasi 89,9%. Bisa disimpulkan yén responden kana konsép diajar wirausaha jeung pioneering mahasiswa wirausaha "Good". Dumasar analisis data anu geus dilakukeun, hasil diala pangaruh ulikan panalungtikan konsep wirausaha anu bisa ditempo ti itungan koefisien tina tekad jeung nilai Sunda Square tina 0,743. Ieu nyatakeun ka boga efek variabel X jeung variabel Y 74,3% jeung 25,7% sésana dipangaruhan ku faktor séjén. Faktor nu masihan pangaruh ka variabel Y saloba 74,3% alatan variabel indikator X geus diajar konsép kewirausahaan, karakteristik konsép kewirausahaan, évaluasi konsép wirausaha. Dina nutup, anu pangarang ngalebetkeun bongbolongan ka to maca lamun aya murid anu boga kaunggulan dina kewirausahaan berinovatif guru kudu méré motivasi pikeun siswa pikeun ngembangkeun kreativitas maranéhanana di kewirausahaan. Kusabab murid bisa leuwih gampang ngalakonan pangusaha misalna.

**Konci: Konsép pangajaran kewirausahaan, Taratas wirausaha Murid.**